
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
7. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 2. 7. 2015, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand Jakša, g. Rudi Kofalt, g. 
Anton Križe, g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut, ga. Damjana Simonič, g. Damir 
Stare, g. Peter Štukelj in ga. Valerija Hudorovac.  
 
Upravičeno odsotna: Ga. Melita Kmet Ličen. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Natalija Kastelec - svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Andraž Ogorevc – direktor podjetja MiDS d.o.o. (k točki 4), 

• g. Simon Kovačič – Razvojni center Novo mesto (k točki 5), 

• g. Franc Gole – CGP d.d. (k točki 6), 

• g. Vladimir Dražumerič – Medobčinska inšpekcija in redarstvo (k točki 7), 

• ga. Andreja Brancelj Bednaršek – direktorica Belokranjskega muzeja Metlika (k točki 8), 

• ga. Eva Čemas – direktorica Zdravstvenega doma Črnomelj (k točki 9). 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. članov občinskega sveta,  
prisotnih 13 članov ter odprla razpravo o predlogu dnevnega reda.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave.  
 
Predlog sklepa št. 032-6/2015-3: 
Sprejme se dnevni red 7. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 6. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Predstavitev predloga partnerskega sodelovanja: iHELP – srcu prijazna občina. 
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5. Predstavitev sodelovanja Razvojnega centra Novo mesto z Občino Semič, s poudarkom 
na priložnostih v novem finančnem obdobju. 

6. Obravnava in sprejem spremembe Sklepa, v povezavi s kamnolomom Vrčice. 
7. Obravnava in sprejem ocene izvajanja občinskega programa varnosti Občine Semič za 

leto 2014. 
8. Obravnava poročila o delu Belokranjskega muzeja Metlika v letu 2014. 
9. Obravnava poročila o delu Zdravstvenega doma Črnomelj v letu 2014.  
10. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka za območje 
Občine Semič – SKRAJŠANI POSTOPEK. 

11. Pobude in vprašanja članov sveta. 
12. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-6/2015-3 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-6/2015-4: 
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 

Sklep št. 032-6/2015-4 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
Razprava: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-6/2015-5: 
Sprejme se zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-6/2015-5 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in 
aktivnostih občine. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor se je seznanil s študijo in 
dokumentacijo za izvedbo varovalnih ograj na pobočju Semiške gore in je mnenja, da je 
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investicijo potrebno izvesti. Razprava pa je tekla tudi o spremembi zakonodaje, ki definira 
zahteve na področju odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih vod.  
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člane odbora zanimajo okvirni terminski 
roki asfaltiranja makadamskega odseka javne poti v Spodnji Kašči in prenove mrliške vežice v 
Semiču, ki bi se morala obravnavati prednostno. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da bodo preplastitve izvedene v avgustu in 
septembru. Glede prenove mrliške vežice v Semiču pa je odgovorila, da je za prenovo že 
pridobljeno gradbeno dovoljenje, ker pa trenutno ni razpisov, na katere bi se s projektom 
lahko prijavili, izvedba, samo s proračunskimi sredstvi, ni možna.  
 
G. Petra Štuklja je zanimalo, kakšne aktivnosti potekajo na podjetniškem inkubatorju in na 3. 
razvojni osi? 
 
G. Rudi Kofalt je vprašal, ali bo občina uspešno izpeljala projekt vodooskrbe Bele krajine, ki 
se zaključi konec leta 2015? 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je glede podjetniškega inkubatorja odgovorila, da je bila v 
Semiču izvedena delavnica, na katero ni bilo pravega odziva mladih iskalcev zaposlitve. Se je 
pa oblikovala skupina treh mladih, ki intenzivno iščejo prostore za delo, kar bi lahko pomenil 
začetek inkubatorja v Semiču. Skupina je bila že na pogovoru v podjetju Iskra, kjer je vodstvo 
podjetja, za določen čas, pripravljeno oddati prostore invalidskega podjetja v Semiču v 
brezplačen najem. 
Glede 3. razvojne osi je povedala, da je minister Gašperšič v Novem mestu povedal, da se bo 
v letu 2018 začela graditi vzhodna obvozna cesta Novega mesta do vhoda za Revoz. V 
operativnem programu je zapisano, da je izgradnja predora pod Gorjanci predvidena po letu 
2029. Pritiski na Vlado RS in ministra Gašperšiča so, da se cesta, do odcepa za Maline, 
projektira sočasno z vzhodno obvozno cesto. V petek, 10. 7. 2015, pa bo v Črnomlju tudi 
srečanje z ministrom na temo 3. razvojne osi.   
Glede CeROD-a pa je pojasnila, da je bila včeraj seja sveta županov, kjer je bilo dogovorjeno, 
da se gre takoj v razpis za izbiro izvajalca obdelave odpadkov po 1. 1. 2016, sočasno pa se 
tudi išče rešitev za izvedbo objekta na prostoru CeROD-a, ker samo odlaganje odpadkov ni 
rentabilno. Istočasno pa je CeROD, skupaj z Mestno občino Novo mesto, na ministrstvo 
podal vlogo, da se rok 1. 1. 2016 premakne, da se obdelava, do nekega preloženega roka, še 
lahko vrši na CeROD-u.  
Kar se tiče zaključka projekta vodooskrba Bele krajine pa je pojasnila, da bo projekta 
vodooskrbe Bele krajine uspešno zaključen do predpisanega roka. 
 

Ad. 4) PREDSTAVITEV PREDLOGA PARTNERSKEGA SODELOVANJA: iHELP – SRCU PRIJAZNA 
OBČINA 

 
G. Andraž Ogorevc, direktor podjetja MiDS d.o.o, je predstavil predlog za sodelovanje v 
projektu »iHELP – srcu prijazna občina«. iHELP je mobilna aplikacija, ki ponuja hitro pomoč v 
različnih nujnih primerih. Povezuje ljudi, ki potrebujejo pomoč s tistimi, ki želijo pomagati. 
Ob aktiviranju SOS pomoči v aplikaciji, le-ta pošlje alarm družini, aktivira vse uporabnike v 
neposredni bližini in pošlje klic na 112. Ko se prične postopek reševanja aplikacija pomaga z 
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navodili vse do prihoda reševalcev. Mesečni stroške vključitve občine v projekt bi znašal 
75,00 EUR.  
 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani so mnenja, da je potrebno  
več narediti na usposabljanju in osveščanju občanov, zato bi bilo smiselno sredstva nameniti 
za izobraževanje in nakup defibrilatorjev. Pojavilo se je tudi vprašanje, komu je aplikacija 
namenjena, tistemu, ki potrebuje pomoč, ali tistemu, ki pomoč nudi. Vprašljiva pa je tudi 
uporabnost aplikacije v primeru, kadar na napravi ni vklopljen prenos podatkov oz.  internet.  
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: V občini je veliko defibrilatorjev, 
potrebno je le izobraziti občane in jih tudi seznaniti, kje se nahajajo. Najbolj ogrožana 
skupina občanov so starejši, ki nimajo znanja ali pa mobilnikov, ki bi omogočali uporabo 
aplikacije. Vprašljiva pa je uporabnost aplikacije tudi na območjih, kjer ni mobilnega signala. 
Odbor podpira predlog partnerskega sodelovanja, sredstva pa je potrebno nameniti tudi za 
izobraževanje občanov. 
 
G. Andraž Ogorevc je pojasnil, da je v projekt vključeno tudi izobraževanje občanov, občina 
mora le zagotoviti prostor. Aplikacijo v večini primerov uporabijo očevidci, ki aktivirajo SOS 
gumb, le-ta pa obvesti svojce, prijavljene reševalce in sproži klic na 112.  Aplikacija je 
zasnovana za android sistem, ki avtomatsko kliče na številko nujne pomoči države, v kateri se 
uporabnik nahaja. Aplikacija deluje tudi, če na območju ni interneta oz. ni vklopljen prenos 
podatkov, saj je s Telekomom sklenjena pogodba, ki uporabniku v tem primeru nudi 
brezplačen internet.   
 
G. Damir Stare je predlagal, da se projekt podpre, saj mesečni strošek ni visok, upraviči pa se 
ga lahko že z nakupom defibrilatorjev, ki so preko iHELP-a cenejši.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlagala sklep, da občina pristopi k 
projektu iHELP, sredstva pa se zagotovijo v rebalansu proračuna.  
 
Predlog sklepa št. 410-07/2015-3: 
V rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2015 se zagotovijo sredstva za vključitev v 
projekt iHELP – srcu prijazna občina. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 410-07/2015-3 je sprejet. 

 

Ad. 5) PREDSTAVITEV SODELOVANJA RAZVOJNEGA CENTRA NOVO MESTO Z OBČINO 
SEMIČ, S POUDARKOM NA PRILOŽNOSTIH V NOVEM FINANČNEM OBDOBJU 

 
G. Simon Kovačič, Razvojni center Novo mesto (RC Nm) je predstavil naloge Razvojnega 
centra Novo mesto, ki se ukvarja s pospeševanjem podjetništva in vzpostavitvijo podpornega 
okolja za podjetnike. V okviru RC Nm deluje tudi podjetniški inkubator Podbreznik, v sklopu 
tega pa je tudi StartUP pisarna v naravi, vse vsebini pa so na voljo vspodbujanju  in razvoju 
inovativnih podjetniških idej. Za vse bodoče podjetnike se izvajajo tudi naloge informacijske 
točke VEM, kjer so opravljajo različna individualna in skupinska svetovanja ter različni tečaji. 



 

 

5 
 

V povezavi z izobraževalnimi vsebinami se malim in srednje velikim podjetjem nudi različna 
izobraževanja. Med aktivnosti RC Nm sodi tudi garancijska shema in regionalna štipendijska 
shema. Semič od lani sodeluje tudi pri razpisu za inovacije. V sklopu centra deluje Regijska 
destinacijska organizacija JV Slovenije. Področje turizma v regiji predstavlja številne 
neizkoriščene potenciale, zato se vse aktivnosti usmerjajo k identifikaciji teh, predvsem 
povezovanje deležnikov in ponudbe ter razvijanju novih produktov. Med aktivnosti, ki jih RC 
Nm vodi skupaj z Razvojnim centrom Bela krajina je vodenje Lokacijske akcijske skupine 
Dolenjske in Bele krajine. Trenutno je odprt poziv za vzpostavitev partnerstva  za novo 
programsko obdobje, članstvo pa je odprto za vse.  
Pomembnejša naloga RC Nm je priprava razvojnih dokumentov Regionalnega razvojnega 
programa regije JV Slovenija za obdobje 2014-2020. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je podala informacijo, da je g. Klemen Šešok, Iskra d.d., izrazil 
željo, da želijo v podjetju ponovno vzpostaviti lasten razvojni oddelek, vendar bi za to  
potrebovali sredstva. Celotno zadevo so pripravljeni speljati tudi kot lasten inkubator. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je vprašal, ali je znano, kakšni bodo razpisi v  novem finančnem odboju? 
Zanimalo ga je tudi, ali se v Semiču izvaja štipendijska shema? V kolikor se izvaja je predlagal, 
da Iskra vzpostavi svoj razvojni oddelek, kadre pa usposobi preko štipendijske sheme.   
 
G. Simon Kovačič, RC Nm, je pojasnil, da trenutno še ni znano, kako se bodo stvari, na 
posameznih področjih izvajale. Za vsako področje posebej pa med direktorjem in ministrstvi 
potekajo številni razgovori, saj je potrebno upoštevati tako interes regije, kot tudi interes 
ostalih regij, saj se bo pri velikih razpisih potrebno povezovati tudi z njimi. Za področje 
turizma je znano, da naj bi bil konec leta objavljen razpis, poudarek bo na oblikovanju, 
trženju in promociji turističnih produktov, kakšni bodo pogoji razpisa pa trenutno še ni 
znano. Glede štipendijske sheme je odgovoril, da je občina že vrsto let vključena v 
štipendijsko shemo. 
 
G. Damir Stare je predlagal, da se v bodoče na dnevni red ne uvrsti točk, ki nimajo 
pripravljenega gradiva. Stališče g. Stareta je v imenu Odbora za družbene dejavnosti, podprl 
tudi g. Danijel Golobič, saj so bili člani podobnega mnenja.  
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se razprava konča, se pa točka ponovno uvrsti na dnevni red, 
ko bo imela pripravljeno gradivo. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM SPREMEMBE SKLEPA, V POVEZAVI S KAMNOLOMOM 
VRČICE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila razloge za spremembo sklepa št. 478-36/2014-12 
in besedo predala g. Francu Goletu, predstavniku podjetja CGP d.d. 
 
G. Franc Gole, CGP d.d., je pojasnil, da je kamnolom v Vrčicah v lasti družbe že desetletja. Do 
leta 2011 je imel kamnolom vsa ustrezna dovoljenja, potem pa je prišlo do spremembe 
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Zakona o rudarstvu. S podaljšanjem koncesije namerava družba razširiti kamnolom toliko, 
kot je to predvideno v ureditvenem načrtu iz leta 2004. Ureditveni načrt je bil delan v času, 
ko je gradbeništvo cvetelo, ker pa so se stvari precej spremenile, bo kamnolom služil 
predvsem lokalnim potrebam, zato se bo šlo tudi v spremembo občinskega podrobnega 
prostorskega načrta. Za delovanje kamnoloma je potrebno podaljšati koncesijo. Pogoj za 
podaljšanje pa je lastnina nad zemljišči ali stavbna pravica. Na vrhu kamnoloma, v dolžini 200 
m, poteka javna pot, ki jo je potrebno prestaviti. Družba je stvari pripravljena speljati na 
način, kot je zapisano v predlaganem sklepu, vzporedno pa se bo pripravljala tudi 
sprememba ureditvenega načrta.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj, je predlagal sprejem sklepa, 
potrebno pa je spremljati potek dogajanja in občinski svet o aktivnostih tudi obvestiti.  
 
G. Peter Štukelj je mnenja, da bi CGP, pred sprejetjem novega sklepa, moral nakazati 
koncesnino za pretekla leta, saj bi le tako pokazal, da se drži napisanega dogovora.  
S predlogom g. Štuklja se je strinjal tudi g. Damir Stare. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je plačilo koncesnine zapisano v zadnji točki 
sklepa in zaključila razpravo ter predlog sklepa dala na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 478-36/2014-18: 
Sklep Občinskega sveta Občine Semič št. 478-36/2014-12, z dne 12. 2. 2015, se spremeni 
tako, da se na novo glasi:  
»Zamenjava zemljišč, parc. št. 3606/2, k.o. Blatnik in št. 3503/2, k.o. Pribišje, s Skladom 
kmetijskih zemljišč in gozdov RS za zemljišča, parc. št. 3178/2, k.o. Blatnik in parc. št. 
2051/2, k.o. Pribišje, se izvede, ko bodo izpolnjeni naslednji pogoji:  
a) novo odmerjena pot vzpostavljena v prevozno stanje (gramozno nasutje in utrditev), 
b) ploščad za pretakanje goriva (12,00 m x 6,50 m), 
c) rekonstrukcija križišča, skladno s pogoji DRSI, 
d) asfaltiranje dostopne ceste od regionalne ceste do nakladalne rampe (skupaj z izvedbo 

muld, lovilca olj in maščob), 
e) postavitev prometnih znakov (znak stop, znaki prepovedi vstopa ter opozarjanja na 

nevarnost ob miniranju …), 
f) postavitev rampe-zapornice pred uvozom v območje kamnoloma, 
g) obnovitev cestnega prepusta, 
h) prostor neposredno pred čelom fronte napredovanja zgornje etaže se očisti rastlinja, 

da ni privlačen za živali, 
i) izdelava protipožarnega načrta, 
j) dosežen dogovor med Občino Semič in CGP d.d. glede načina povračila izpadlih 

prihodkov iz naslova koncesnin za izkoriščanje kamnoloma za leta 2012, 2013 in 
2014.« 

 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 10 ZA 
               2 PROTI 
Sklep št. 478-36/2014-18 je sprejet. 
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Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM OCENE IZVAJANJA OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI 
OBČINE SEMIČ ZA LETO 2014 

 
G. Vladimir Dražumerič, Medobčinska inšpekcija in redarstvo, je pojasnil, da je obravnava 
ocene izvajanja občinskega programa varnosti pomotoma izpala pri obravnavi poročila za 
leto 2014, ki ga je občinski svet že obravnaval. Občinski program varnosti (OPV) je temeljni 
strateški dokument, v katerem so opredeljena izhodišča za zagotavljanje varnega in 
kvalitetnega življenja prebivalcev občine. V OPV so, na podlagi ocene varnostnih razmer, 
podrobneje določene vrste in obseg nalog občinskega redarstva. Vsako leto je potrebno 
program ažurirati in tudi izdelati oceno izvajanja. Dokument obravnava tudi vsebino dela 
redarjev. Iz dokumenta je razbrati, da so trendi pozitivni, saj se zmanjšujejo nesreče, 
predvsem s smrtnim izidom. V dokumentu so postavljeni tudi cilji in ukrepi za naslednje 
obdobje, in sicer, aktivnosti na področju mirujočega prometa, predvsem na področju 
parkirnih prostorov za invalide in aktivnosti na področju javnega reda in miru.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Na gradivo ni bilo posebne 
razprave, bi pa veljalo posebno skrb nameniti varstvu okolja, in sicer, odlaganju odpadkov.  
 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Na gradivo ni bilo posebne razprave. 
 
G. Damir Stare je predlagal spremembo Odloka o javnem redi in miru, in sicer, v delu, da je 
mir potrebno zagotoviti med 20. in 8. uro zjutraj in ne, kot je zapisano sedaj, med 22. in 6. 
uro.  
 
G. Peter Štukelj je vprašal, ali redarji obveščajo kmetijskega inšpektorja o rastiščih invazivih 
rastlin. 
 
G. Vladimir Dražumerič je pojasnil, da je sodelovanje z državnimi inšpekcijami tudi njihova 
obveza. V nekaterih primerih, na pristojno inšpekcijo, podajo prijavo samo, v drugih pa le 
posredujejo prijave, ki jih na MIR naslovijo občani.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 032-14/2007-95: 
Občinski sveta Občine Semič sprejme oceno izvajanja občinskega programa varnosti 
Občine Semič za leto 2014 v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-14/2007-95 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA POROČILA O DELU BELOKRANJSKEGA MUZEJA METLIKA V LETU 2014 

 
Ga. Andreja Brancelj Bednaršek, direktorica Belokranjskega muzeja Metlika, je predstavila 
poročilo o delu za leto 2014. Poudarila je, da je financiranje muzeja določeno po ključu 70 % 
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Ministrstvo za kulturo, 20 % občine ustanoviteljice in 10 % lastna sredstva. Lastna sredstva so 
bila namenjena za oplemenitenje programa muzeja, sedaj pa je ministrstvo lastna sredstva 
ustanove usmerilo za financiranje plače zaposlenih. V strateškem načrtu muzeja je zapisano, 
da želijo prenoviti stalno razstavo v Metliki in tudi v vseh dislociranih enotah, vendar pa je 
prenova odvisna predvsem od obnove stavb. Pohvalila je tudi zelo dobro sodelovanje z 
občino in osnovno šolo, ki redno obiskuje muzej v Metliki. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Odbor na gradivo ni imel pripomb.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 621-01/2014-9: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Letnim poročilom Belokranjskega muzeja 
Metlika za leto 2014. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 621-01/2014-9 je sprejet. 
 

 Ad. 9) OBRAVNAVA POROČILA O DELU ZDRAVSTVENEGA DOMA ČRNOMELJ V LETU 2014 

 
Ga. Eva Čemas, direktorica ZD Črnomelj, je predstavila poslovno poročilo za leto 2014. 
Poslovno leto je bilo zaključeno s presežkom prihodkov v višini 135.519 EUR. Več prihodkov 
je bilo pridobljenih na račun programov, referenčne ambulante v Semiču, celotnega tima 
ortodontske ambulante v Črnomlju, projekta okrepljene ambulante ter samoplačniških 
storitev. Na strani odhodkov pa je potekala centralizirana dobava, kjer so uspeli materialne 
stroške znižati za 4 %, stroške storitev pa za 24 %. Presežek bo namenjen pokrivanju 
morebitnih izgub in zdravstveni oskrbi. V Zdravstveni postaji Semič  v letošnjem letu že 
potekajo vzdrževalna in investicijska dela na ureditvi prostorov referenčne ambulante, 
pleskanje in nova oprema v ambulanti dr. Rožmana, zamenjava vseh vrat, ki mejijo na avlo. 
Sredstva za obnovo bo delno zagotovila občina, delno pa ZD Črnomelj. V naslednjem letu pa 
bo potrebno obnoviti vodovod in istalacije v zobni ambulanti, ter ambulanto v celoti tudi 
prenoviti. Predvidena je tudi ureditev prostora za zobno preventivo. V zdravstvenem domu 
je že zaposlena nova zobozdravnica, ki bo prišla v Semič, ko bo šel v pokoj zobozdravnik, ki je 
v Semiču. Glede nujne medicinske pomoči je pojasnila, da so stvari trenutno ostale 
nespremenjen.  
 
RAZPRAVA:  
Županja, ga. Polona Kambič, je zanimalo, ali je z dr. Rožmanom dogovorjeno glede obnove 
njegove ambulante. 
 
Ga. Eva Čemas, direktorica ZD Črnomelj, je pojasnila, da  je z dr. Rožmanom vse dogovorjeno.  
 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Na odboru je bila izpostavljena 
problematika zobozdravstva v Semiču ter ginekološke ambulante v Črnomlju. Predlagano je 
bilo tudi, da se v Črnomlju zagotovi program ultrazvoka. 
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G. Damir Stare je vprašal, zakaj Občina Črnomelj ne sofinancira obnove ambulant v Semiču. 
 
G. Rudi Kofalt je vprašal, ali je možno zdravniški pregled opraviti v enem dnevu. 
 
Ga. Eva Čemas, direktorica ZD Črnomelj, je pojasnila, da bo šel zobozdravnik v pokoj v roku 
dveh let. Glede ginekološke ambulante je pojasnila, da ima ginekologinja koncesijo za 
opravljanje dejavnosti. Kdaj točno bo  šla v pokoj nimajo podatkov, je pa v strategiji Občine 
Črnomelj zapisano, v kolikor gre zasebnik v pokoj, se program prvo ponudi ZD Črnomelj. Kar 
se tiče ultrazvoka pa je pojasnila, da je to dejavnost, ki se opravlja na specialistični ravni in 
programa ne dodelujejo primarnemu nivoju. Glede financiranja obnove v Semiču je 
pojasnila, da gre za gradbeno-obrtniška dela, v odloku pa je zapisano, da v stavbe financirajo 
občine ustanoviteljice. Semič financira objekt v Semiču, Črnomelj pa v objekte v svoji občini, 
razen ZD Črnomelj, ki ga financirata obe občini ustanoviteljici. Obnovo v Semiču bo delno 
financiral tudi ZD Črnomelj. Dispanzer za medicino dela, prometa in športa ni financiran s 
strani ZZZS. Inštitut za medicino dela in Zavod za medicino dela sta zelo močna na tem 
področju in vztrajata na zasebnikih. ZD ima stalno objavljen razpis za zaposlitev zdravnika za 
medicino delo, vendar na razpis ni prijav. Specializacija zdravnika predstavlja stroške ZD in 
tudi odsotnost zdravnika v času specializacije. Glede na stanje gospodarstva v belokranjski 
regiji pa specializacija zdravnika ni racionalna, zato se trenutna situacija rešuje s pogodbenim 
zdravnikom. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 160-01/2015-4: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poslovnim poročilo Zdravstvenega doma 
Črnomelj za leto 2014. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 160-01/2015-4 je sprejet. 
  

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O PROGRAMU OPREMLJANJA IN MERILIH ZA ODMERO KOMUNALNEGA 
PRISPEVKA ZA OBMOČJE OBČINE SEMIČ – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Ga. Natalija Kastelec je predstavila gradivo. V letu 2007 so bile sprejete zakonske podlage za 
odmero komunalnega prispevka. Občina je leta 2010 sprejela program opremljanja, ki je 
podlaga za odmero komunalnega prispevka, vendar pa se je do sedaj prispevek obračunaval 
le v postopku pridobivanja gradbenega dovoljenja.  Sprememba odloka je predlagana zaradi 
racionalizacije postopka odmere in zaradi lažjega plačila s strani izvajalcev. Uveljavlja se tudi 
podrobnejša določitev obročnega plačila.  
 
RAZRPAVA: 
G. Vili Malnarič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj:  
- Pri obročnem plačilu naj bo minimalni znesek 50,00 EUR.  
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- Plačilo komunalnega prispevka v celotnem znesku naj ne bo pogoj za priklop objekta na 
javno infrastrukturo, kot je to zapisano v 2. členu spremembe odloka, saj se s tem le 
podaljša priključevanje, cilj občine pa je, da je čim več objektov priključenih na 
infrastrukturo. Predlog odbora je, da se ta stavek briše iz odloka. Je pa odbor razpravljal 
tudi v smeri, da ne pozna plačilne discipline s katero se srečuje občina in ne izključujejo 
možnosti, v kolikor se pričakujejo večje plačilne težave, stavek obdrži v odloku. 
 

G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: 
- Ker se bo prispevek zaračunaval za 5 let nazaj, se lahko pričakuje težave. Zavezance, ki 

so se priključili na novo infrastrukturo, bi občina morala seznaniti, da bo za priklop 
potrebno plačati komunalni prispevek. 

- Sprememba odloka zadeva zavezance, ki so se v petih letih priključili na infrastrukturo. Iz 
vidika inšpekcijskega nadzora bi bili smotrno,  da se zavezanec priključi na infrastrukturo 
ob plačilu prvega obroka, saj v nasprotnem primeru obročno plačilo ne pride v poštev, 
če se rok, ki ga postavi inšpektor, izteče pred rokom zadnjega obroka. 

- Pri celotni zadevi predstavlja problem način in čas, v katerem bo odmera izvedena. 
 
G. Miha Mihelčič je povedal, da se ne strinja s pogojem, da je celotno plačilo komunalnega 
prispevka pogoj za priklop. 
 
G. Damir Stare je izrazil nestrinjanje z odmerjanjem komunalnega prispevka za nazaj. 
 
Ga. Natalija Kastelec je pojasnila, da inšpektor v tem primeru ne  more ukrepati, saj bo 
zavezanec s strani Komunale Črnomelj že imel izdano soglasje za priklop, pod pogoji, da se 
prispevek plačuje v obrokih in šele ob dokončnem plačilu vseh obrokov je možen priklop.  
V primeru neplačila mora občina, kot upnik, zalagati sredstva sodišča. Če se izkaže, da je 
zavezanec neizterljiv, bo občina nosila celotne stroške postopka. S sprejemom programa 
opremljanja leta 2010 je občina dolžna zaračunavati komunalni prispevek po uradni 
dolžnosti, ne samo za novogradnjo, ampak tudi za priklope na novo infrastrukturo. Z 
izgradnjo novega vodovodnega in kanalizacijskega omrežja in zaradi  povečanega števila 
priklopov na infrastrukturo, je občina leta 2014 pripravila nov odlok, ki je, v primerjavi z 
odlokom iz leta 2010, ugodnejši za zavezance, saj so v njem upoštevani najnižji možni zneski 
obračuna prispevka. V proračunu za leto 2015 je bil iz tega naslova planiran prihodek. Vsi 
zavezanci bodo pred odločbo prejeli obvestilo s podatki odmere in z možnostjo podaje 
pripomb. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in pojasnila, da je sprememba odloka  
predlagana zaradi racionalizacije postopka odmere in zaradi lažjega plačila s strani 
izvajalcev. V kolikor predlagana sprememba ne bo potrjena, bo občina odmerila komunalni 
prispevek, saj je to tudi dolžna, vendar pa postopek ne bo najugodnejši za zavezance.  
Na glasovanje je dala predlog, ki je bil oblikovan v gradivu. 
 
Predlog sklepa št. 007-04/2014-9: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o programu opremljanja in 
merilih za odmero komunalnega prispevka za območje Občine Semič v predlagani vsebini 
in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
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Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 4 ZA 
  5 PROTI 
Sklep št. 007-04/2014-9 NI sprejet. 
 
Ker predlog ni bil sprejet, je županja na glasovanje dala predlog Odbora za gospodarstvo in 
lokalni razvoj, in sicer: 
- V 2. členu se briše stavek »V vsakem primeru mora biti komunalni prispevek poravnan 

pred dejansko priključitvijo objekta na infrastrukturo.« 
- V 2. točki 3. člena pa se 100,00 EUR nadomesti s 50,00 EUR, kar pomeni, da je najnižji 

obrok od 50,00 EUR naprej. 
 
Predlog sklepa št. 007-04/2014-10: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o programu opremljanja in 
merilih za odmero komunalnega prispevka za območje Občine Semič v vsebini po predlogu 
Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj, in sicer: 
- V 2. členu se briše stavek »V vsakem primeru mora biti komunalni prispevek poravnan 

pred dejansko priključitvijo objekta na infrastrukturo.« 
- V 2. točki 3. člena pa se 100,00 EUR nadomesti s 50,00 EUR in se celotna 2. točka glasi:  

»V kolikor zavezanec za plačilo komunalnega prispevka  le tega plača v več obrokih, 
višina mesečnega obroka ne sme biti nižja od 50,00 EUR, razen pri plačilu zadnjega 
obroka. Prvi obrok zapade v plačilo 30. dan po pravnomočnosti odmerne odločbe, vsak 
naslednji obrok pa 30. dan od roka zapadlosti plačila predhodnega obroka.«    

 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 2 ZA 
Sklep št. 007-04/2014-10 NI sprejet. 
 

Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da se bo pričel obračunavati prispevek po 
veljavnem odloku, kar pomeni, da zavezanci ne bodo imeli možnosti plačila najnižjega 
obroka 50,00 EUR, z vsakim pa bo potrebno skleniti tudi pogodbo. 

 

Ad. 11) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
Ga. Dina Plut je predlagala, da se na pokopališču sv. Duh postavijo klopi. 
 
G. Mirko Golobič je predlagal, da se na Gradniku postavi defibrilator. 
 
G. Peter Štukelj je komentiral, da industrijska konoplja ne sodi na prireditev Semiška ohcet in 
predlagal, da se za obogatitve ponudbe na prireditvi uvede tekmovanje mladih 
harmonikarjev.  
 
G. Rudi Kofalt se je zahvalil upravi za investicije na Kalu.  
 
G. Damir Stare se je zahvalil za usmerjevalne table za pokopališče in črte na igrišču v naselju 
Črmošnjice. 
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Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da je nakup defibrilatorja za Gradnik v planu 
naslednje leto.  
 

Ad. 12) RAZNO 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je vse prisotne povabila na 21. Semiško ohcet, ki se bo pričela z 
otvoritvijo v petek, 10. 7. 2015, nadaljevala z osrednjo prireditvijo v soboto, 11. 7. 2015 in 
zaključila z nastopom ljudskih pevcev in godcev v nedeljo, 12. 7. 2015. 
 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 19.45. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
 
________________________    _________________________ 
 
 


